
12. Zápis z jednání správní rady Svazku obcí rrDrahanská vrchovina..
17. 12.2019 v 9:00 hodin v Lulči

PřítomnÍ: Z.Hermartová, J._Fládr, D. Hlavsa,D.KŤížová, A. Majchrák, L. Marišler, L. Pospíšil,
S. Švarcová, H. Šíblová, J. Šteflíček

Hosté: p. Šebela
Omluvení: K. Ševčíková, J. Pořízek

Starosta obce Luleč, pan Adam Majchrák, přivítal všechny přítomné a pověřil vedením schůze
místopředsedkyni, Hanu Šíblovou, ta konstatovala, že program byl zaslan všerrrpísemně.

Program:
l. Zahájeni a schválení programu jedntíní
2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu
3. Kontrola plnění usnesení
4. Hospodaření svazku
5. Dotace na rok 2019 anarok2020
6. Ruzné
7. Závér

Usnesení č. l:
Správní rada schvaluje program správní rady.
Přítomno: 10 členů Pro: 10 hlasů Proti: 0 Zdržel se:0

pana Jaroslava Fládra a pana Lubomíra Pospíšila
připomínky.

Lubomíra Pospíšila

Zdržel se 0

2) v_olba ověřovatelů zápisu a zapisovatele
H. Síblová navrhuje jako ověřovatele zápisu
a zapisovatelku S. Šva.covou. K návrhu nebyly
(Jsnesení č. 2:
správní rada schvaluje jako ověřovatele pana Jaroslava Fládra a pana
a zapisovatelku S. Švarcovou.
Přítomno: 10 ělenů Pro: 10 hlasů Proti:0

3) kontrola plnění usnesení z poslední správní rady
a) Lulče - svolání SR a VH - splněno
b) Napsat městu Vyškovu dopis ťýkající se financování sociálních služeb - A. Majchrák - úkol

zruŠen, r,ysvětlující dopisy mohou zaslat starostové ke sqým vyjádřením k financování
sociálních služeb

c) Zaslat M. Majchrákovi informace a fotograťre obce Tučapy -L. Marišler - twá
d) Umístit informace o obci Tuěapy na internetové stránky svazku - A. Majchrák - trvá
e) Zaslat dopis na MěÚ Vyškov ohledně zaměstnance na vy,jmuti ze ZPF : A. Majchrák -trvá
0 Rozeslání rozpočtu starostům a jeho vyvěšení - A. Majchrák, starostové - splněno
g) Informovat, zda je nutné schválit stanoly svazku v zastupitelstvech obcí - A. Majchrak-

splněno

4) Hospodaření svazku
Tabulka byla rozeslána všem starostům v předstihu a nebyly k ní vzneseny připomínky.
Učetní svazku předkládá ke schválení RO č. 5-8
Usnesení č. 3:
Správní rada bere na vědomí předložená RO č. 5 - 8.
Přítomno: 10 ělenů Pro: 10 hlasů Proti: 0 Zdržel se: 0

Usnesení č. 4:
Správní rada bere na vědomí Plán inventur za rok 2019.
Přítomno: 10 členů Pro: 10 hlasů Proti: 0 Zdržel se:0



5) Dotace na rok 2019 a na rok 2020
V roce 2019 svazek neobdržel žádnou dotaci.
Svazek požÁdal o dotaci na kontejnery, do projektu se zapojila většina obcí svazku. Starostové
pruběžrě sledují dotační možrosti pro svazek.

Usnesení č. 5:
Správní rada schvaluje podání žádosti o dotaci na projekt ,, Pořizeni kontejneru na bioodpad pro
svazek obcí DV" zOPŽP a pověřuje předsedu svazku podpisem potřebných dokumentů kpodaní
žádosti o dotaci.
Přítomno: 10 členů Pro: l0 hlasů Proti: 0 Zdrže| se:0

Usnesení č. 6:
Správní rada pověřuj. Irg. Adama Majchráka ke zplnomocnění Ing. Davida Plíštila, Ph.D., MBA, ve
věci jednání se SF ŽP Čn pro zajištění potřebných aktivit uč.t,ě podepisování dokumentů
souvisejících s projektem ,,Pořízení kontejneru na bioodpad pro svazek obcí DV".
Přítomno: 10 členů Pro: l0 hlasů Proti: 0 Zdržel se:0

Starostové lyplnili dotazníky k možrosti o požádání o dotaci na zpíacování pasportů a strategických
rozvojových dokumentŮ obcí. Zpracovatel poslal dokumen§ k podání žádost. Bližší informace
k tomu, kdy má být žádost podána nebyla sdělena. Předseda svazku požádal firmu o analýnl a
přepošle všem starostům.

6) Různé

Pí Šíblova informuje o účtu v databáziMA2, kteý bude zrušen.

7\ Závér
Příští správní rada proběhne v útery 28. ledna 2020 v Tučapech.

Zapsala: Světlana Š varcová

ověřovatelé:
G.
Jaroslav Fládr

předseda svazku Ing. Adam Majchrák

Svozek

se sídlem okr. Vyškov
řo loq. : 5l7 353 7B7


